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ОБЩИНСКА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ АНТОНОВО 

За избори за общински съветници, кметове и за националния референдум – 
 25 октомври 2015 г. 

 

ПРОТОКОЛ   № 13 

Днес, 30.09.2015 г., в гр.Антоново, се проведе заседание на Общинска 
избирателна комисия Антоново, в състав:  

ПРЕДСЕДАТЕЛ:  Райка Стоянова Владимирова  
 
ЗАМ.ПРЕДСЕДАТЕЛ:  Ахмед Акъев Ахмедов 
 
СЕКРЕТАР:  Марко Русев Марков  

         ЧЛЕНОВЕ:   
Галина Радославова Янева  
Донка Димитрова Петрова  
Нина Петкова Митева  
Кръстю Илиев Костов  
Йорданка Петрова Петрова  
Неждет Даудов Хюсеинов  
Евгения Иванова Лазарова  
Виолета Стоянова Ташева  

 Заседанието започна в 17.30 ч., при наличие на законоустановения кворум, в 
присъствието на 10 /десет/  члена на комисията. 

 Присъстват: Райка Стоянова Владимирова,  Ахмед Акъев Ахмедов, Марко Русев 
Марков,  Галина Радославова Янева, Донка Димитрова Петрова, Нина Петкова 
Митева, Кръстю Илиев Костов, Йорданка Петрова Петрова, Неждет Даудов  Хюсеинов,  
Евгения Иванова Лазарова. 

 

Отсъстват:      1 /един/                 Виолета Стоянова Ташева        
 

Райка Стоянова :  Уважаеми колеги, откривам поредното заседание на ОИК. 

Налице е необходимия  кворум и можем да започнем работа. 
 

Предлагам Ви проект за Дневен ред: 
         1.Разглеждане на сигнал 

 2.Разни 
 

          Има ли предложения за допълване на проекта за дневен ред?   

          Давам думата на секретаря на ОИК  Марко Марков. 

 Марко Марков:  Предлагам: 

1.Утвърждаване на образците на бюлетините за изборите за общински 

съветници и за кметове на 25 октомври 2015 г. 

2.Разглеждане на сигнал 

3.Разни 
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           Който е съгласен с така предложения ДНЕВЕН РЕД, моля да гласува!      

       Гласували „ЗА“ –  10  /десет/  

 Райка Стоянова Владимирова,  Ахмед Акъев Ахмедов, Марко Русев Марков,  
Галина Радославова Янева, Донка Димитрова Петрова, Нина Петкова Митева, Кръстю 
Илиев Костов, Йорданка Петрова Петрова, Неждет Даудов Хюсеинов, Евгения Иванова 
Лазарова. 

 

Гласували „ПРОТИВ“ - няма.  

По т.1 от Дневния ред 

Райка Стоянова:  Давам думата на Марко Марков да ви запознае с проекта за 

решение за утвърждаване на образците на бюлетините за изборите. 

Марко Марков:   На основание чл. 87, ал. 1, т. 9 от Изборния кодекс, Решение №2363 

от 26.09.2015 г. на ЦИК, предлагам Общинската избирателна комисия да утвърди 

графичните файлове с образците на бюлетините за изборите както следва: 

1.За общински съветници – 1 брой; 

2.За кмет на община – 1 брой; 

3.За кметове на кметства – 15 броя. 

Образците на бюлетините са неразделна част от настоящето решение и не се 

обявяват.  

Райка Стоянова:  Колеги, който е съгласен с така направеното предложение, 

моля да гласува! 

Гласували „ЗА“ – 10 /десет/  

Райка Стоянова Владимирова,  Ахмед Акъев Ахмедов, Марко Русев Марков,  
Галина Радославова Янева, Донка Димитрова Петрова, Нина Петкова Митева, Кръстю 
Илиев Костов, Йорданка Петрова Петрова, Неждет Даудов Хюсеинов, Евгения Иванова 
Лазарова. 

Гласували „ПРОТИВ“ - няма.  

С  10  гласа  „ЗА“    и    „0“ гласа “ПРОТИВ“,  

ОИК Антоново прие следното решение: 

 

РЕШЕНИЕ № 88/30.09.2015 г.  

Утвърждава графичните файлове с образците на бюлетините за изборите 

както следва: 

1.За общински съветници – 1 брой; 

2.За кмет на община – 1 брой; 

3.За кметове на кметства – 15 броя. 

Образците на бюлетините са неразделна част от настоящето решение и не 

се обявяват.  

По т.2 от Дневния ред 

Райка Стоянова: Колеги, всички сте запознати с подадения  сигнал с вх.№ 38 от 

29.09.2015 година.  Предлагам всеки да си каже мнението. 
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Марко Марков: Предлагам да изпратим писмо до Директора на Дирекция 

„Социално подпомагане” – гр.Омуртаг, да ни предостави информация за периода 25 – 

29 септември 2015 г. дали  социален работник е извършвал  анкети в селата Трескавец 

и Изворово.   

Йорданка Петрова: В подадения сигнал няма никакви доказателства за 

агитация от страна на лицето. Необходимо е да бъдат посочи имена на свидетели, 

които да потвърдят посоченото. 

Кръстю Костов:  Не е посочена дата в сигнала. Най-трудно се доказва, че 

дадено лице е извършило нарушение.  

Нина Митева: Най-правилно е да се изиска информация от работодателя на 

лицето, за да се изясни дали наистина са правени анкети от 25 до 29 септември в 

селата Трескавец и Изворово. 

Галина Янева: Трябва да има официално писмо от Директора на Дирекция 

„Социално подпомагане”  с информация за това дали наистина е било лицето след 

откриване на предизборната кампания в двете села. Ние нямаме правомощия да  

правим разследване без някакви доказателства. 

Донка Петрова: След като няма никакви доказателства, ние не можем да 

обвиняваме без информация.  

Неждет Хюсеинов:  Работодателят на социалния работник ще посочи точните 

дати на направените анкети в селата Трескавец и Изворово.  

Райка Стоянова: В чл.182 , ал.1 от ИК е записано, че не се допуска предизборна 

агитация в държавни и общински заведения, институции и т.н.  Искам да кажа, че 

трябва да бъдем прецизни и точни. 

Марко Марков: На основание чл. 87, ал. 1, т. 22 от Изборния кодекс, предлагам 

Общинската избирателна комисия  да изиска Директорът на Дирекция „Социално 

подпомагане” град Омуртаг да предостави информация за периода 25 – 29 септември 

2015 г., социален работник  дали е правил анкети в селата Трескавец и Изворово. 

 

Райка Стоянова:  Колеги, който е съгласен с така направеното предложение, 

моля да гласува! 

Гласували „ЗА“ –  9 /девет/  

Райка Стоянова Владимирова,  Ахмед Акъев Ахмедов, Марко Русев Марков,  
Галина Радославова Янева, Донка Димитрова Петрова, Нина Петкова Митева, 
Йорданка Петрова Петрова, Неждет Даудов Хюсеинов, Евгения Иванова Лазарова. 
 

         Гласували „ПРОТИВ“ - 1.  Кръстю Илиев Костов, 

 

С  9  гласа  „ЗА“    и    „1“ гласа “ПРОТИВ“,   

ОИК Антоново прие следното решение: 

 

РЕШЕНИЕ № 89/30.09.2015 г.  

Директорът на Дирекция „Социално подпомагане” град Омуртаг да 

предостави информация за периода 25 – 29 септември 2015 г., социален работник  

дали е правил анкети в селата Трескавец и Изворово. 
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Кръстю Костов: Гласувах против, смущаваме факта, че в сигнала няма никакви 

дати. 

 

По т.3 от дневния ред - Разни 

Райка Стоянова -  Колеги, има ли някакви въпроси, предложения? 

Няма. 

С изчерпване на дневния ред закривам заседанието на ОИК. 

 

 

Заседанието на комисията приключи в 18.15 часа.  

Решенията бяха обявени в  18.20 часа.  

 

 

 

 Председател:  

                       Райка Стоянова  

Секретар:  

                       Марко Марков 


